
REPUBLIKA HRVATSKA       
VIJEĆE ZA ELEKTRONIČKE MEDIJE 
 

        Zagreb, 19. siječnja 2018. godine 
 
 
 

Z A P I S N I K 
s 02-18 sjednice Vijeća za elektroničke medije, održane dana 18. siječnja 2018.   

 
Započeto u 10.05 sati 

 

 
PRISUTNI: Robert Tomljenović, Suzana Kunac, Gordana Simonović, Davor Marić, Vanja 

Gavran i Anita Malenica 
 
NEDOSTAJE: Damir Hajduk 
 
OSTALI 
PRISUTNI: Stanislav Bender, Miro Križan, Roberta Grgić 
 
Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednika Vijeća g. Robert Tomljenović  i konstatirao da postoji 
kvorum za donošenje pravovaljanih odluka, te je predložio sljedeći dnevni red: 
 
DNEVNI RED 
 
1. Ovjera Zapisnika 
2. Nadzor nad radom pružatelja medijskih usluga 
3. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka jednostavne nabave za izradu audiovizualnih 

spotova 
4. Koordinacija projekta „Za veću vidljivost ženskih sportova u elektroničkim medijima“ 
5. Prijedlog odluke o upisu elektroničkih publikacija 
6. Razno 

-promjena vezana na način pravdanja sredstava Fonda 
-Dopis HAKOMA-tehnički parametri za obavljanje djelatnosti radija za više područja 

 
 

Dnevni red je jednoglasno usvojen 
 

 
Ad 1. Jednoglasno je odlučeno: 
  Ovjeravaju se zapisnici s 48-17 i 01-18 sjednice Vijeća. 
 
Ad 2. Jednoglasno je odlučeno: 

a) Nakladniku Radio Biokovo d.o.o. izriče se upozorenje zbog kršenja članka 23. 
st. 5., 38. st. 2. i 36. st. 6. ZEM-a temeljem analize programa od 6. do 12. 
studenog 2017. godine, te se nalaže nakladniku da u roku od 30 dana uskladi 
emitiranje programa s važećom programskom osnovom te ostalim 
odredbama ZEM-a. 

b) Prima se na znanje zaprimljena pritužba koju je proslijedila  načelnica 
samostalnog sektora Ministarstva za demografiju, obitelj, mlade i socijalnu 
politiku vezano na tekst pod naslovom „Moja priča: Mandica Sokolenko“ 



objavljen na In portalu/www.in-portal-hr. Obzirom se  radi o elektroničkoj 
publikaciji  AEM ne može ispitivati predmetnu pritužbu jer ju ne može 
podvesti pod odredbe ZEM-a.  

c) Zatražit će se očitovanje Nakladnika  Z1 Televizija d.o.o. , a sve radi mogućeg 
kršenja članka 16. st. 1. i 2. ZEM-a iz razloga što je na kanalu Z1 od 26. do 28. 
prosinca 2017. godine u vremenu od 06:45:00 – 09:50:00 u programu 
Zagrebe, dobro jutro istaknuto ime plesnog studija Optimus. 

d) Jednoglasno je odlučeno: 
Kratke pisane informacije primljene su na znanje. 

 
Ad. 3. Jednoglasno je odlučeno: 

Donosi se odluka o pokretanju postupka jednostavne javne nabave radi izrade 
audiovizualnih spotova za kampanju „Za veću vidljivost ženskih sportova u 
elektroničkim medijima“ procijenjene vrijednosti od 180.000,00 kn (bez PDV-a). 

 
Ad. 4. Jednoglasno je odlučeno: 
 Donosi se odluka o pokretanju postupka jednostavne javne nabave radi usluge 

koordinacije projekta „Za veću vidljivost ženskih sportova u elektroničkim 
medijima“ procijenjene vrijednosti od 75.000,00 kn (bez PDV-a). 

 
Ad 5.  Jednoglasno je odlučeno: 

a) Upisat će se u Upisnik pružatelja elektroničkih publikacija pružatelj 
elektroničke publikacije Studio Eunoia d.o.o., URL: www.vgdanas.hr. 

b) Upisat će se u Upisnik pružatelja elektroničkih publikacija pružatelj 
elektroničke publikacije Studio Eunoia d.o.o., URL: www.jaskadanas.hr. 

c) Upisat će se u Upisnik pružatelja elektroničkih publikacija pružatelj 
elektroničke publikacije Studio Eunoia d.o.o., URL: www.zgprsten.hr. 

d) Upisat će se u Upisnik pružatelja elektroničkih publikacija pružatelj 
elektroničke publikacije Antenna d.o.o., URL: www.otokpag.hr. 

 
Ad. 6.    

a) Po pitanju pravdanja sredstava Fonda, Vijeće je na sjednici 48-17 podržalo 
inicijativu da se u kontekstu pravdanja sredstava Fonda instalira jumbo 
sandučić za elektroničku poštu kao i da se snimke stavljaju direktno u PMU. 
Obzirom na kompleksnost provedbe predmetne inicijative, Vijeće je 
suglasno da u međuvremenu nakladnici potrebne podatke dostavljaju 
putem USB stickova. 

b) Vijeće je primilo na znanje dopis HAKOM-a kojim je obavijestio AEM da na 
području grada Dubrovnika, grada Osijeka i grada Zadra postoje tehnički 
parametri za obavljanje medijske djelatnosti radija dok za općinu Nova 
Kapela i grad Ivanec predmetni tehnički parametri ne postoje. 

c) Vijeće je zadužilo g. S. Bendera da pripremi prijedlog plana i rasporeda 
neposrednih nadzora za 2018. godinu. 

d) Gđa. S. Kunac je kratko izvijestila članove Vijeća o održanom sastanku 
međuvladinog mješovitog odbora Hrvatske i Srbije te je ujedno istaknula da 
će se sljedeći sastanak održati u Beogradu 30. i 31. siječnja 2018. godine. 

e) G. V. Gavranu je pružena kratka informacija vezana na rad radne skupine za 
analizu nepoželjnog komuniciranja na internetu i ulogu AEM. 

f)  D. Marić se kratko osvrnuo na posjet predstavnika HND i međunarodne 
misije za zaštitu ljudskih sloboda. Zaključeno je da će se obaviti analiza svih 
objava vezanih na teme o kojima se razgovaralo, te po potrebi navedenim  
institucijama poslati dopis i priopćenje za medije. 

http://www.vgdanas.hr/


Dovršeno u 11:15 sati 
 
 
 
 
 

Zapisnik sastavila       Zamjenik Predsjednika Vijeća 
 
Roberta Grgić         

Robert Tomljenović 

 


